

24-06-2025

Referat af kredsbestyrelsesmøde onsdag den 18. juni 2025 på teams.

Mødedeltagere: Mette Damkjær, Linda Henriksen, Anne Wedel, Joan Elgård Jensen, Dorthe Dalgaard Nielsen.

Dagsorden:

1) Velkomst og sidste nyt fra Formanden.

Der skal følges op på formandsmødet i forhold til besparelser og hvad der kan gøres fremadrettet for at få flere medlemmer, se punkt 3.

HB ønsker at udarbejde en kommunikationsplan og lægge op til en grundig drøftelse med lokalforeningerne, med fokus på gennemsigtighed og respekt for deres suverænitet.

SKAT og honorarer:

Der arbejdes på vejledning og afklaring ifm. honorargrænsen for indberetning.
Kræver samarbejde med revisor, også en af grundene til ny revisor.

Indmeldelsen i DogCoach Family-konceptet har været begrænset blandt DcH-medlemmer.

Fauna-app: Høj tilslutning, men brugerne efterspørger dokumentation for vaccinationer og i resultaterne ønskes også mulighed for at se placering, det tager Jan Nielsen med til Fauna teamet.

Der arbejdes på et nyt magasin.

Hotel-aftaler:

Jan Nielsen har lavet en ny aftale med Scandic Hotels med gode priser til DcH og fordele for vores medlemmer, aftalen blev godkendt af hovedbestyrelsen, så nu har vi mulighed for at få rabat hos Fjeldsted Skov Hotel og Scandic Hotels til vores møder og til medlemmer i DcH.

Nuværende strategi udløber i år, hvor ser vi DCH/lokalforeningerne om 10 år?

K9 Biathlon. Foreningen har henvendt sig om et muligt samarbejde. Der arbejdes videre med det.

Der arbejdes på udgift bilag, hvor man kan benytte både den lave og høje takst.

2) Hjemmesiden.

Kreds næstformand/sekretær Kreds 3

Dorthe Dalgaard Nielsen

Mobil 26 16 96 21 mail ddn@cdmail.dk

Side 1



Webmaster efterlyser arbejdsdag, hvor den nye layout kan blive drøftet, desuden er mange dokumenter på hjemmesiden forældet og skal opdateres, dette kan Webmaster ikke selv gøre. Mette Damkjær arrangerer mødedato, Mette Damkjær, Anne Wedel og Dorthe Dalgaard Nielsen deltager i mødet sammen med Webmaster.

Opdatering af dokumenter på hjemmesiden, den enkelte som er ansvarlig, kommer med rettelser og gerne før mødet med Webmaster. Joan Elgård Jensen sender rettelser til Mette Damkjær.

Der skal ske en opfølgning på rettigheder i klubmodul og der skal findes ud af hvem der er ansvarlig for opgaven.

Postmodtagerlisten: Hvordan håndterer vi listen, når der sker ændringer, hvem er ansvarlig for opgaven?

Skift af formand/kasserer sendes til sekretariatet og kredsformanden.

Superbrugere i klubmodul listen kan findes på hjemmesiden og skal opdateres.

3) **Formandsmødet, opsamling og besparelser, herunder gaveregulativ.**

Kredsbestyrelsen holder teams møder, så vidt det er muligt. Der gives til computer og internet for bestyrelse og dommercentral samt Webmaster. Linda Henriksen undersøger hvad taksten er for computer og internet.

Budgetmødet for bestyrelsen den 18. november holdes ikke på Nilles Kro, der findes et andet sted.

Fejring af kredsmester holdes i en lokalforening og der skæres ned på forplejning til dette arrangement, Joan Elgård Jensen står for opgaven.

Tidligere har kredsrådet besluttet at kredsråds møder og generalforsamling afholdes på Nilles Kro, dette kan vi blive nødt til at ændre i forhold til, at der ikke er nok penge i kredskassen. Der skal ses på om der kan spares på forplejning til disse møder, hvis man fastholder at holde møderne på Nilles Kro, Mette Damkjær og Dorthe Dalgaard Nielsen står for opgaven.

Refusion af startgebyr til nordisk DM og DcH DM spares væk fra år 2026, kredsmappen 5-9.

Tilskud til nationale- og internationale mesterskaber, (NOM, VM), og refusion af deltagelse i officielle kammeratskabsaftener, kredsmappen 5-11 Mette Damkjær undersøger hvad procedurer er i andre kredse.

Beslutningen om, at der gives tilskud til E-turneringen fra 2026 på kr. 5000 + kørsel til sporlæggere vil blive revurderet grundet besparelser på alle områder, Mette Damkjær har opgaven.

Kreds3 har en stor udgift på de nordiske discipliner, der holdes mange nordiske konkurrencer i

kredsen, nogle kredse holder ikke nordiske konkurrencer, derfor denne skævvridning i økonomien i forhold på landsplan, Mette Damkjær tager det med til HB.

4) Kredspokaler.

Joan Elgård Jensen har styr på kredspokaler og der er fundet en lokalforening, som vil afholde arrangementet der gives 400 kr. i grundbeløb samt 70 kr. til forplejning pr. person. En besparelse på 10.000 kr. i forhold til at de holdes det på Nilles Kro, der regnes med 40 deltagere.

5) Status Himmerlandsgården 2025.

Der er afholdt et evalueringsmøde, dog kan regnskabet ikke gøres op da der mangler nogle regninger, der er fuld opbågning til styregruppen for Himmerlandsgården fra bestyrelsen til at fortsætte med arrangementet fremadrettet, dog skal der ses på, om det økonomisk løber rundt. Linda Henriksen afventer regninger fra Gitte Bendixen.

6) Forretningsgang værtsafregning ved møder/kurser.

Hvem er ansvarlig for afregning? Den der indkalder til møderne, er også ansvarlig for værtsafregning.

7) Nyt fra kasseren.

Linda Henriksen orienterede om, at der jævnligt tages stikprøvekontrol på afregning af kørsel. Fremadrettet skal der være mere fokus på KUU-regnskaber, skal ses som en hjælp når årsregnskabet aflægges for kredsrådet.

8) Nyt fra dommerudvalget.

Kredskontakter holder møde med DPU-udvalget lørdag den 21. juni, der skal drøftes, planlægning af DCH DM 2025, samarbejde kredsene imellem, struktur. m.m.
Det går godt med DCH Dommer aspiranterne i kredsen, der er 3 aspiranter.

9) Nyt fra uddannelsesudvalget, status på IGU og kurser.

Nyhedsbrev er udsendt.
VIP-arrangement den 28. juni afholdes som planlagt, der er 23 tilmeldte, hvoraf der er kommet 2 afbud, så der er 2 ledige pladser.
Arrangement beregner problemer er blevet løst ved hjælp fra Rasmus Houtved, en stor tak til Rasmus.
IGU-økonomien løber rundt.
Der er tilmeldt 7 deltagere til NW-overbygningen.
Håber på god tilslutning til Viborg kurset.
Der er en mere udgift til en eksamens dage fra 2025.

10) Eventuelt.

Henvendelse fra agility udøver som ikke er tilfreds med, at der ikke refunderes startgebyr ved

konkurrencer, hvis man melder fra

Det er på et kredsrådsmøde taget en fælles beslutning, om at der ikke i kreds3 refunderes startgebyr, hvis man melder fra til en konkurrence, hvis dette skal ændres, skal det tages op af den enkelte lokalforeningsformand på et kredsrådsmøde.

Der søges en eller to lokalforeninger, som vil holde nordisk DM i 2027, er man interesseret kan der tages kontakt til Mette.

Fremtiden: Fokus på medlemspleje og hvordan vi får flere medlemmer.

Der har været taget kontakt til et par lokalforeninger i kredsen, som vi over en periode ikke har set og hørt fra, de har heller ikke deltaget i kredsrådsmøder og generalforsamlinger, der er liv i begge klubber og lige nu mangler de ingen håndsækning fra kredsen.

Mødedatoer:

Torsdag den 28. august, teamsmøde kredsbestyrelsen.

Mandag den 29. september, dommercentralen.

Torsdag den 2. oktober fejring af kredsmestre.

Mandag den 6. oktober, kl. 19.00 kredsrådsmøde konkurrencekalender, Nilles Kro.

Tirsdag den 18. november kredsbestyrelsesmøde, budget 2026.

Torsdag den 19. februar 2026 generalforsamling, Nilles Kro